
 

 
Aan: de fracties van de gemeente Medemblik 

Datum: 11 oktober 2015 
 
 
Betreft: Harmonisatie en bezuinigingen groene sportvelden 
 
 
Geachte fractievoorzitters, 
 
 
Bijna twee paar jaar geleden, om precies te zijn dinsdag 19 november 2013, is er 
voor het eerst “inhoudelijk” gesproken over de bezuinigen die de gemeente 
Medemblik voor ogen heeft met de groene sportvelden.  Sindsdien hebben er nog 
enkele gesprekken plaatsgevonden, waarbij het laatste gesprek op 2 juli jl. was.   
 
Er ligt nu een raadsvoorstel, welke wij op 8 september jl. hebben ontvangen, en wij 
maken ons grote zorgen over de uitvoerbaarheid wanneer de gemeenteraad het 
raadsvoorstel ongewijzigd aanneemt.  
 
Wij hebben ons intern als bestuur beraden hoe we met de aangeleverde cijfers c.q. 
het raadsvoorstel zaaknummer Z-14-48649; Harmonisatie en bezuinigingen groene 
sportvelden verder moeten cq. kunnen. 
 
Wij vinden dat de vertrekpunten van de verenigingen niet gelijk zijn, en dat we dan 
ook niet kunnen spreken van harmonisatie. 
  
Zo zijn er verenigingen met een vrijwel nieuwe complex, waar weinig onderhoud aan 
zit. Maar er zijn ook verenigingen die het onderhoud zelf (deels) uitvoeren en dus al 
veel machines en materieel in huis hebben.  MOC heeft een vrij groot complex met 
veel struiken, bomen en walkanten waarvoor veel onderhoud nodig zal zijn en wij zijn 
niet in het bezit van eigen onderhoudsspullen. Zodoende is het niet reëel om de 
vergoedingen gelijkmatig te verdelen in vastgestelde bedragen per veld (natuurgras 
of kunstgras) en om een vaste onderhoudssubsidie per veld toe te rekenen.  
  
Het beoordelen van het raadsvoorstel en het (financieel) onderzoeken van de 
consequenties vergt meer tijd. Wij zijn een uit vrijwilligers bestaand sportbestuur en 
zullen, omwille van bovenstaande, een extra ledenvergadering moeten uitschrijven. 
Dit in verband met de vergaande gevolgen voor een vereniging als vv MOC.  
 
Als vereniging zullen wij nog meer een beroep moeten doen op onze leden. Met een 
ledenaantal van om en nabij 170 jeugd- en 60 seniorenleden behoren wij tot de 
kleinere verenigingen binnen de gemeente Medemblik. Onze vereniging bestaat 
hoofdzakelijk uit jeugdleden waarvan niet verwacht wordt dat zij zware 
vrijwilligerstaken op zich zullen nemen. Een korps van ongeveer 50 vrijwilligers 
neemt zitting in het bestuur en diverse commissies en/of zet zich in als trainer/coach 
of scheidsrechter, om maar wat te noemen. Wij zien nu al dat de rek er uit is en dat 



het steeds moeilijker wordt om vrijwilligers te vinden, laat staan te behouden. Hoe 
moeten wij straks nog 5 à 10 man vinden om dit extra onderhoud te gaan doen? En 
wat als er vrijwilligers stoppen en wij het onderhoud niet meer zelf aan kunnen? Hoe 
dan verder? Dit baart ons nu al zorgen. 
 
Nog niet zo lang geleden zijn wij gestart met het verduurzamen van ons complex. Als 
meest recente investering hebben we zonnecollectoren i.c.m. zonneboilers 
gemonteerd voor het voorverwarmen van het warmwater t.b.v. de douches. Om het 
eigen onderhoud uit te kunnen voeren zullen wij een groot bedrag moeten investeren 
(lees: lenen) in machines en materieel. Dit betekent dat wij dan geen financiële 
middelen meer beschikbaar zullen hebben voor het doorvoeren van ons 
duurzaamheids beleid, laat staan voor het opvangen van tegenvallers.  
 
Er zijn gewoonweg geen financiële middelen voorhanden voor de aanschaf van 
onder andere een tractor (beregenen, rollen, verticuteren, sloot reinigen, kunstmest 
strooien etc), kooimachine. Beregeningsinstallatie, roller, verticuteerrol, 
kunstmeststrooier, walkant en slotenmaaier op tractor, schuur voor de opslag van 
alle nieuwe materialen en diverse klein materiaal.  
 
Dit geldt niet alleen voor ons maar hoogst waarschijnlijk ook voor alle andere 
verenigingen. Kort gezegd komt het er dan op neer dat 13 verenigingen zullen 
moeten investeren in eigen machines en materieel om het eigen onderhoud te 
kunnen uitvoeren. Dit lijkt ons niet echt duurzaam en maatschappelijk verantwoord 
ondernemen.   
 
Dit kan worden voorkomen wanneer de gemeente met een beter en, voor alle 
sportverenigingen, acceptabel voorstel komt. Een beter inkoopbeleid, waarbij meer 
zaken tegelijk worden ingekocht bij één partij (schaalvergroting) biedt hierin zeker 
voordeel.  
 
Verder willen wij nog meegeven dat vv MOC meer is dan een voetbalvereniging. Wij 
zijn een vereniging met een sociaal karakter. Wij dienen als een centrumfunctie in 
Midwoud-Oostwoud waarbij wij niet alleen onderdak bieden aan de voetballende 
jeugd en senioren maar waarbij wij ook zorgen voor het Koningsdag feest en voor 
het opvangen van de buiten- en schoolactiviteiten voor basisschool De Koet, 
alsmede voor de Zeskamp tijdens de kermissen en ga zo maar door.  
 
Wij vragen wij u het raadsvoorstel aan te houden zodat er meer tijd is voor 
aanvullend onderzoek van beide kanten.  
 
Vanzelfsprekend zijn wij bereid om deze brief inhoudelijk toe te lichten. 

Met sportieve groet, 

Leo de Vries 

voorzitter vv MOC 

 
 


